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PASHA BANK 
BÖLGEDEKİ TİCARETİ 

ARTIRMAYI HEDEFLİYOR
Azerbaycan ve Gürcistan’da yatırım yapan Türk şirketleri için sadece ‘finansal bir 

köprü’ değil, ‘stratejik çözüm ortağı ve ‘rehber’ konumunu da üstlenen PASHA Bank, 
güçlü finansman desteği ile yatırımcılara güven veriyor. 
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T ürkiye-Azerbaycan-Gürcistan 
arasındaki ticaretin gelişimine 
katkı sağlamak, bölgede yatırım 
yapan işletmelere kaynak ve reh-

berlik sağlamak üzere PASHA Bank, 2015 
yılından bu yana Türkiye’de istikrarlı bir 
şekilde büyümeye devam ediyor. Yatırım 
bankacılığı ve kurumsal bankacılık alanında 
faaliyet gösteren banka, müşterilerine ye-
rel para birimleri ile hesap açıp işlem yap-
ma imkanı sunarken, başta nakit krediler 
ve gayri nakdi krediler olmak üzere; proje 
finansmanı, leasing, forfaiting ve alacak fi-
nansmanı gibi ürünleriyle bölgede ticaretin 
gelişmesine katkı sağlıyor. 

Fitch Ratings’in ulusal kredi notunu “BB-
B+”dan “A-”ye yükselttiği PASHA Bank, bugü-
ne kadar yurtiçinde Türk Lirası cinsinden 
bono ve sukuk ihraçlarının yanı sıra Azer-
baycan’da da ABD Doları ve Euro cinsinden 
yaptığı tahvil ihraçlarıyla iki ülke arasında 
finansal köprü olmayı sürdürüyor. 

PASHA Bank Yönetim Kurulu Üyesi ve 
Genel Müdürü H. Cenk Eynehan, “Serma-
yedarlarımız PASHA Bank OJSC ve PASHA 
Holding’in kuruluşumuzdan bu yana gerek 
sermaye artırımı gerekse uzun vadeli fi-
nansman desteği ve Türkiye’ye duydukla-
rı güven bilançomuzu ölçeklendirme konu-
sunda bizi cesaretlendirirken Bankamızın 
diğer PASHA Grubu finansal şirketleri ile 
güçlü sinerjisi de Türkiye-Azerbaycan-Gür-
cistan arasında dış ticaret ve yatırımlardan 
pay almamıza yardımcı oluyor” dedi. 

PASHA BANK, BÖLGEDE 
AKLA GELEN İLK BANKA 

PASHA Bank’ın girişimciler için bölgeye 
açılan bir finansal kapı, sınır ötesindeki yatı-
rımlar ve dış ticaret işlemleri için bir rehber 
olarak görülmesi gerektiğini ifade eden H. 
Cenk Eynehan, “Bölgede akla gelen ilk banka 
olma hedefiyle çıktığımız bu yolda önceliği-
miz bölgedeki ticareti artırmak. Müşterileri-
mizin bölgede artan ticari ve ekonomik iliş-
kilerden azami faydayı sağlayabilmeleri için 
bankanın stratejik bir noktada konumlandı-
ğına inanıyoruz. Türkiye ve Azerbaycan’ın 
gelişmesine katkı sağlamak adına bölge ge-
nelindeki işletmeler arasındaki ilişkileri ge-
liştirmeyi ve faaliyet gösterilen ülkede tüm 
ilgili taraflar için karşılıklı kazan-kazan esa-
sına dayalı uzun ömürlü işbirlikleri tesis et-
meyi istiyoruz” diye konuştu.

Gelecek üç yıllık strateji döneminin plan-
lamasını tamamladıklarını belirten H. Cenk 
Eynehan, hedeflerinin Türkiye ve Azerbay-
can arasındaki dış ticaret işlemlerinden al-
dıkları payı artırmak olduğunu, Azerbay-
can’daki grup şirketlerinin de destekleriyle 

önümüzdeki döneme sıkı bir şekilde hazır-
landıklarını belirtti.

KARABAĞ AZERBAYCANDIR!
H. Cenk Eynehan, Türkiye ve Azerbay-

can’ın içinde bulunulan bu zor dönemde 
birbirlerine daha çok kenetlendiklerini ve 
iki kardeş gibi acılarını ve sevinçlerini be-
raber yaşadıklarını dile getirdi. “Ulu önde-
rimiz Mustafa Kemal Atatürk’ün ‘Azerbay-
can’ın sevinci bizim sevincimiz, kederi bizim 
kederimiz’ sözünün gerçekliğini bu defa ya-
şayarak anladık” diyen H. Cenk Eynehan,  

“Karabağ’da süregelen haklı mücadelelerin-
de, Türkiye’nin yanlarında olmasının onlar 
için ne kadar önemli olduğunu sık sık vur-
gulayan PASHA Holding Ailesi, Cumhuriyet 
Bayramımızı bizimle aynı coşkuyla kutlar-
ken hepimizi derinden yaralayan İzmir dep-
reminin ardından acımıza da ortak oldu” 
açıklamasını yaptı. Karabağ’ın Azerbay-
can’a ait olduğunu ve bu yolda en kısa za-
manda zafere ulaşacaklarından emin oldu-
ğunu kaydeden Eynehan, “Her iki ülkenin de 
zorluklardan güçlenerek çıkacağına inan-
cım tam” diye konuştu.

H. CENK EYNEHAN: “Türkiye ve Azerbaycan’ın gelişmesine katkı sağlamak adına bölge genelindeki işletmeler 
arasındaki ilişkileri geliştirmeyi ve faaliyet gösterilen ülkede tüm ilgili taraflar için karşılıklı kazan-kazan 
esasına dayalı uzun ömürlü işbirlikleri tesis etmeyi istiyoruz.”




